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2011D12685 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 14 maart 2011 

Uw kamer heeft mij verzocht een reactie te geven op een brief van 
Familievereniging OLVK met betrekking tot ontwikkelingen 
Woon-Werkvoorzieningen voor mensen met Autisme. In de brief geeft de 
familie-vereniging aan dat zij zich zorgen maken om de gevolgen van de 
invoering van de zorgzwaartebekostiging voor het budget van 
woon-werkvoorzieningen voor mensen met autisme. 

Vóór 2009 ontvingen zorginstellingen een gemiddeld bedrag per cliënt en 
het aantal beschikbare bedden. Het maakte daarbij niet uit of een cliënt 
veel of weinig zorg nodig had. En of een bed bezet was. Zorgzwaartebe-
kostiging realiseert een eerlijker verdeling van de beschikbare 
AWBZ-middelen. De hoeveelheid zorg die cliënten nodig hebben, bepaalt 
nu het budget dat instellingen krijgen. Daarbij zijn er zowel instellingen 
die er in budget op vooruitgaan als instellingen die erop achteruitgaan. 

De invoering van zorgzwaartebekostiging vindt geleidelijk plaats, zodat 
instellingen een aantal jaren de tijd hebben om zich aan te passen aan de 
nieuwe bekostiging. De NZa heeft in overleg met VWS een herallocatie-
traject ontwikkeld. Aanbieders die in budget dalen doen dat in de GGZ 
met 0% in 2009, 6% in 2010 en 13% per 2011. Voor de aanbieders die er 
meer dan 13% in budget op achteruitgaan heeft de NZa in een maatwerk-
regeling voorzien. De nieuwe bekostiging heeft voor het dr. Leo 
Kannerhuis een forse daling in budget tot gevolg. Het Leo Kannerhuis 
heeft een beroep gedaan op de maatwerkregeling. Dit heeft ertoe geleid 
dat de afbouw in 2010 is opgeschort (0%) en dat de afbouw in de jaren 
2011 tot en met 2013 geleidelijk zal plaatsvinden. 

Jaarlijks vindt er onderhoud plaats aan de zorgzwaartebekostiging. Het 
onderhoud aan de GGZ wordt besproken in de kerngroep GGZ, waar 
vertegenwoordigers van GGZ-Nederland, Federatie Opvang, Platform 
GGZ, MO-groep, ZN, LOC, NZA, CIZ, CVZ en VWS zitting in hebben. 

Met deze partijen is afgesproken dat de woon-werkvoorzieningen als 
bijzondere doelgroep wordt onderzocht. Het betreffende onderzoek loopt 
nog; het Leo Kannerhuis wordt hierbij betrokken. Eventuele wijzigingen in 
indicatiestelling en bekostiging kunnen per 2012 worden ingevoerd. 

De staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
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